
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 23. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 335
Vil ministeren kommentere artiklen: ”14 måneder efter ny tobakslov finder styrelse stadig 
synlige nikotinprodukter i danske butikker”, dr.dk., den 7. juni 2022, og redegøre for i 
forhold til de 79 konstaterede tilfælde med lovbrud, hvorfor Forbrugerombudsmanden 
har valgt ikke at politianmelde de pågældende butikker? https://www.dr.dk/nyheder/ind-
land/14-maaneder-efter-ny-tobakslov-finder-styrelse-stadig-synlige-nikotinprodukter-i

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand

1/1

Offentligt
ERU Alm.del - Spørgsmål 335

Erhvervsudvalget 2021-22


